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1. Opening
Voozitter Comé van het Laar opent de vergadering en heet alle leden van harte welkom. De voozitter vraagt

allereerst enkele ogenblikken stilte ter nagedachtenis aan de leden die ons het afgelopen jaer zijn ontvallen,

dit jaar herdenken we Frits Goosselink.

Er zijn vier officiële afrneldingen bij de secretaris binnengekomen, deze zijn van Hans Jaspers Fayer, André

van de Kolk, Genit Oelen en Guus Tijhof.

2. lngekomen stukken en mededelingen
Er zijn geen ingekomen stukken binnengekomen. Er zijn ook geen mededelingen

3. Vaststellen notulen van de Algemene Ledenvergadering van 3 november 2008

De notulen worden die zijn uitgedeeld worden door de vergadering goedgekeurd en door het bestuur

ondertekend. Freek Becker vraagt naar aanleiding van de notulen hoe het zit met de
ledeninformatieavonden. Renate Eggengoor geeft aan dat deze alleen gehouden wordt wanneer er zaken

met de leden besproken moeten worden. Dit is afgelopen jaar niet aan de orde geweest.

4. Jaarverslag 2008-2009

Het jaarverslag wordt doorgenomen.
r We hebben een belangrijke doelstelling bij de F jeugd gerealiseerd afgelopen seizoen. We

constateren wel dat we nog net iets te weinig leden bij de jeugd hebben.

. Op dit moment hebben we 735 leden. We steven naar 750 leden en willen dit aantal dit jaar ook nog

gaan bereiken.
. We hebben bij de senioren afgelopen jaar alleen kampioenen in de zaal kunnen huldigen. Fitsal

team 2 en 3 zijn kampioen geworden. Bij de jeugd is naast D1 ook F3 is kampioen geworden

afgelopen jaar.

. Hannes Lalopua is aEelopen seizoen toegevoegd aan de technische staf van DETO 1. Ook is Evert

Fiechter toegevoegd. De rol van Evert zal nog uitgekristalliseerd worden.
. Voor DETO 1 was het afgelopen jaar een bijzonder jaar. DETO 2 is helaas gedegradeerd.

We hopen met DETO 2 zo snel mogelijk terug te keren in de reserve hoofuklasse.

DETO 3 heeft helaas op het nippertje de nacompetitie verloren.

. De DETO Beloften hebben net geen Íinaleplaats behaald. Dank gaat uit naar de heren Platje,

Fokke, Harmelink en Hoevenberg.

. Bij de lagere elftallen, die onderleiding staan van Bertus Webbink, hebben we helaas geen

kampioenen kunnen huldigen.
. We hadden afgelopen jaar geen dames elftal, inmiddels is dit team ook een feit. Een bijzonder

welkom voor de DETO dames.
. Zoals uit het schema blijk nemen de Gele en rode kaarten af. Afgelopen jaar heeft met name A1

veel kaarten behaald.
. Er is op onze accommodatie veel gebeurd, met name hebben we veel aan regulier onderhoud

gedaan. De mini ArenA heeft een behoorlijke metamorfose ondergaan, hiervoor danken we met

name onze sponsor Leemans. Ook de overige sponsoren danken we hiervoor.

. Er staat komend seizoen een verbouwing van de kantine en de bestuurskamer op het programma.

r BCD Nieuws: Hans van het Laar en Guus Tijhof hebben aËcheid genomen. Gijs Hagedoorn en

Maurits ten Hove z'rjn de nieuwe leden. Daarnaast heeft de BCD een nieuwe vooaitter: Ton Plegt.

eruit. De ledenteller staat momenteel op 114 leden.

Herbert Engberts vraag naar aanleiding van het verslag hoe het kan dat het aantal spelende leden gel4k is

gebleven t.o.v. vorig jaar. Jan Rijzer geeft aan dat dit aantal afoelopen jaar naar boven is afgerond, we zitten

nu rond de 500 spelende leden.

5. Financieeljaarverrlag
Penningmeester Gerrit Reekers geeft een toelichting op de cijfers.



De balans :

Er hebben aËchrijvingen op de gebouwen en het inventaris plaatsgevonden. Het eigen vermogen is het

afgelopen jaar gestegen.

Exploitatieoverzicht:
Omzet van de kantine is 17.000 hoger uitgevallen dan begroot. Dit komt door de wedstrijd DETO-Dos'37, de

wedstrijden rondom het einde van de competitie en de DETO familiedag.

Overige opbrengsten:
Helaas hebben we geen opbrengst van de jeugd kunnen bijschrijven. Wel viel de oud papier opbrengst 3.000
euro hoger uit dan begroot. De zelfwerkzaamheid is ook hoger ui§evallen dan begroot.
De inkoop van de kantine is goed te noemen. Helaas waren de personeelskosten toch weer hoger dan

begroot. De post gas, water en electra is maarlieËt 6.000 euro lager dan begroot. De post onderhoud is

hoger uitgevallen maar we moeten niet vergeten wat er allemaal op het DETO tenein is gebeurd.
Materiaalkosten zijn lager dan begroot. Dankzij een bijdrage van diverse commissie binnen DETO kunnen
we deze laag houden.

Algemene conclusie: een winst van 15,000 euro = top...

Gerard Tijhof vraagt naar aanleiding van de toelichting waarom er geen actie door de jeugd heeft
plaatsgevonden? Waarom bijvooöeeld geen Grote clubactie? Flip Plasman geeft aan: er is een nieuwe
activiteiten commissie in het leven geroepen. We gaan hier komend seizoen wel weer op inzetten.

Kasstroom overzicht
Het bestuur is content met een positieve afsluiting !

6. Vaststellingbegroting
Omzet van de kantine de bierprijzen worden verhoogd naar 1,95 per flesje. We moeten dit doen om een
negatieve begroting te voorkomen. De aËpraak die gemaakt wordt is: wanneer de inkoopprijzen omhoog
gaan, wij ook automatisch meeverhogen. De overige drankprijzen blijven nagenoeg gelijk met die van

afgelopen jaar.

Gerlof Netters vraagt wanneer de verhoging wordt doorgevoerd: Dit doen we per 1 november a.s.

Henk Smelt vraagt: heeft het bestuur andere mogelijkheden ondezocht om de kosten te drukken? Ja, dit is
gedaan, Genit Reekers geeft aan dat we duidelijk kijken waar we geld kunnen besparen.
De begroting wordt door de vergadering vastgesteld.

7. Kascommissie
Ben Meulenbelt, Richard van het Laar en Arjan Goosselink zrjn de leden van de kascommissie. Zij

concluderen: Het is belangrijk om met een gezonde marge te werken. Blijf aandacht houden voor de
personeelskosten. Het uitbreiden van de trainingsstaf is positief maar drukt wel op het resultaat.

ZelÍwed<zaamheid en inzameling Oud papier is een groot succes. Wel blijven nadenken over het opzetten

van nieuwe acties.

Ben Meulenbelt spreekt namens de kascommissie de vergadering toe en stelt voor de
penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. De vergadering stemt
hierin toe.

8. Benoeming kascommissie
De kascommissie zal komend jaar uit dezelfde leden bestaan. De voorzitter bedankt de leden voor hun

inbreng. De vergadering stemt hiermee in.

9. Bestuurcverkiezing



. Aftredend en niet herkiesbaar is : Jan Rijzer. De voozitter bedankt Jan voor de afgelopen 14

jaar. Er is nog geen vèrvanger voor Jan gevonden.

Aftredend en herkiebaar Corné van het Laar;

Aftrcdend en herkiesbaar Bennie \Mltvank;

Nieuw te benoemen Jacco Eshuis, de vergadering stemt hier mee in

9. Rondvraag

Gerad Tiihof
o \Ml allereerst de lagere elftallen bedanken voor de hulp rondom de inzameling van het oud

papier. Daarnaast zou Gerard graag de oproepen v€or het oud papier in de kranten zien

staan. Renate Eggengoor zal dit oppakken. Ook geeft Gerald aan dat er een oproep in de

krant moet komen voor de Algemene ledenvergadering, ook dit punt zal Renate Eggengoor

meenemen.

Hans van het Laar: '

. Hans van het Laar wil allereerst Jan Rijzer bedankten voor de fijne jaren. Namesn de VUT

Ploeg geefr Hans van het Laar aan dat we ne$es moeten omgaan met het kunstgrasveld

en de mini Arena. De VUT Ploeg vindt veel rommel en rotzooi op en rondom de velden. De

leden moeten meer discipline krijgen daarnaast moeten we dit verenigingsbreed uitdragen.

De Leemans Mini Arena is top, deze is speciaal voor de mini's laten we deze ook voor de

mini's houden. Naar aanleiding van de sfeeracties geeft de VUT Ploeg aan: zijn er sfeer

acties, ruim dan de rommel ook op!

Gerlof Netters :

. ls het mogelijk dat de leiders en trainers van de mini's trainingspakken krijgen? Daamaast

zou er verlichting rondom de Arena komen. Deze punten worden meegenomen, het

bestuur komt hier bij Gerlof op terug.

AndÉ Wiltvank:
r De huidige Commissie kamer gaat verdwijnen, krijgen we een eigen ruimte terug? André

geeft aan: we wëten nu niet waar we moeten zitten met de lagere elftallen. Het idee van de

lagere elftallen was om dit in de ruimte achter de bar te doen. Oplossing wordt aan

gewerkl

a

a

a

Henk Nijen

a

a

Twilhaar:
Kunnen we zorgen voor een verwijàng naar de velden. We moet waar naar toe? Dat is

vaak nog onduidelijk.

Henk roep de jeugd op venslagen op de site te zetEn.
Als laatste wil Henk het bestuur bedanken voor de geweldige samenwerking met de

supporters vereniging en Bult Side I Het bestuur geeft aan dat dit geheel wedezijds is.

Jos Roelofs:
o Er wordt gezegd dat de doelen op veld twee het veld kapot maken. Jos geeft aan het zijn

niet de doelen maar de manier waarop mensen met spullen omgaan.

í0. Sluiting
De voozitter bedankt ieder voor hun komst en stelt ieder twee consumpties in het vooruitzicht.



Jaarverslag
Seizoen 2008-2009



BESTUUR

Samenstelling

Dagelijks bestuur:
Corné van het Laar voozitter
Renate Eggengoor secretaris
Gerrit Reekers penningmeester

Overige bestuursleden :

Gerrit Oelen jeugdvoozitter
Bennie Wiltvank technische zaken jeugd, accommodatie
Jan Rijzer wedstrijdsecretarís
André van der Kolk technische zaken 2008
Jacco Eshuis technische zaken 2009

Beleid
Het nieuwe meerjaren beleidsplan 2009-2011 is geïntroduceerd tijdens de Algemene
Ledenvergadering in november 2008 De doelstelling is om de gehele vereniging op
hoofdklasse niveau te brengen.
De aandachtsgebieden zijn :

. DETO 1

o Communicatie
. Organisatie
o Financiën
. Jeugd

DETO í
We laten het aantal spelers van buitenaf los. Een doel is om in 2010 uiterlijk promoveren
naar de hoofdklasse. We gaan de begeleiding professionaliseren. De trainingsaccommodatie
moet goed zijn. Aandacht doorstroming jeugdspelers en vooral te zorgen dat DETO éen

\v vereniging blijft. De promotie van DETO 3 naar de 2e klasse zal uiteindelijk moeten
resulteren in nog een promotie naar de 1" klasse en voor DETO 4 is de doelstelling het
bereiken van de 2" klasse.

Communicatie
Op verschillende wijze zullen dat leden worden geïnformeerd over het wel en wee van onze
club. Uiteraard kan de via onze internetsite en de níeuwsbrief, maar ook ledeninformatie
avonden zijn hiervoor een middel.

Organisatie
Voor een hoofdklasser moet een solide organisatie klaar staan. Om dit te bereiken is er een
functie- en taakomschrijvingen geschreven en worden de huidige functies geëvalueerd.



Financieel
DETO zal moeten trachten de bestaande inkomsten te maximaliseren. Uit de Club van 100,

maar ook vanuit de Business Club zullen financiële middelen moeten komen.

Jeugd
De doelstelling met betrekking tot de jeugd is te komen leeftijdsopbouw waar alle
leeftijdscategorieën over voldoende elftallen beschikken. Hierbij wordt uitgegaan van 2 A (30
leden) en B elftallen (30 leden), 3 C elftallen (45 leden), 4 D elftallen (60 leden) en over 7 E
(60 leden) en F teams (70 leden).

De huidige leeftijdsopbouw is per 1 oktober 2009 als volgt:

Geboren in 1991/1992 A (1) 24 (inclusief zaal en dames)

Geboren in 1993/1994 B (2) 30

Geboren in 1995/1996 C (3) 46

Geboren in 1997/1998 D (4) 52 (3 elftallen I 17-tal)

Geboren in 1998/1999 E (6) 57

Geboren in2AOODOA4 F en mini's 89

Totaal 298

ALGEMEEN

Overleg
Het bestuur vergadert maandelijks op de 2" dinsdag van de maand. Het dagelijks bestuur
heeft de donderdag voorafgaand aan de bestuursvergadering overleg. Op deze avond wordt
de agenda vastgesteld en kunnen ook de overige bestuursleden gespreksonderwerpen
aanleveren. Tevens zijn de leden van het dagelijks bestuur elke donderavond aanwezig om
commissies en leden te woord te staan.

Leden
Het ledenaantal van onze vereniging is sterk gestegen van 715 (oktober 2008) naar 735
(oktober 2009). Ongeveer 480 leden actief als speler, de overíge leden zijn actieve en

inactieve leden die taken verrichten als bijvoorbeeld: bestuurslid, leider, scheidsrechter,
medewerker kantine of gewoon niet spelend (steunend) lid.

Elftallen / Teams
2008/2009 200912010

Heren senioren I I
Zaalsenioren 3 4
Dames senioren - 1

N9l3junioren 5 6
DlÉ.tF pupillen 19 12 (overige spelers F-league)



Mini's

Onderstaand een overzicht met de eindstanden:

Team Klasse Eindstand 07108 Eindstad 08/09
A1 2e 6 11

B1 2e o 2
c1 2e 3 I
D1 2. 4 1 kampioen

TECHNISCHE ZAKEN

DETO í
Het seizoen 2008/2009 is voor DETO 1 een heel positief jaar geweest. DETO wist net geen
kampioen te worden maar speelde wel nacompetitie. Door het winnen van de nacompetitie
stond de finale voor promotie op het programma tegen DOVO. Na een fantastische wedstrijd
verloor DETO na strafschoppen. ln de winterstop werd Hannes Lalopua aangesteld als
assistent trainer en Evert Fiechter werd schout van DETO. Het contracl met hoofdtrainer
Anton Wennemers werd verlengd. Leider en assistent-scheidsrechter Jacco Eshuis gaf in
maart aan dat hij stopte omdat hij de taken van André van de Kolk in het bestuur als hoofd
TC over ging nemen. Gerrit Eshuis is bereid gevonden om de taken van leider en assistent-
scheidsrechter opnieuw op zich te nemen,Rob Hendriks blijft keeperstrainer, Gerrit Bosman
blijft vezorger en fysiotherapeut blijft Frederik Jaspers Fayer.

ln de zomer gingen de volgende spelers weg bij DETO: Hielke Penterman (HSC '21), Stefan
Slot (Vroomshoopse Boys), Bernard Jonker (Den Ham), Xander ten Hove (De Zweef) en
Jeroen van de Berg (Lemelerveld). Als nieuwe spelers voor zijn aan de selectie toegevoegd;
Ferdi ter Avest (Go Ahead Eagles), Dada Bugera (SchUttorf), Vincent Bilanovic (Dos '19),
Davey Sanders (Fc Zutphen) en de gebroeders Michiel en Joris Duesman (SC Enschede).
Ook zijn John Fraterman, René Nijhof, Hans ter Riet en Patrick Rijzer opgenomen in de

5

Team Klasse Eindstand 07/08 Eindstand 08/09
1 1e 5 2 (finale

nacomoetitíe)
2 Hoofdklasse 9 11 (deoradatie)

3 2. 2 + nacompetitie 3
4 4. I 7
5 4" 15 6 2
6 5" 5 4
7 6u 2 + lz finale beker 3
I 6" 7 2

I 6e 12 10
Futsal 1 3 l2e 3 6
Futsal 2 5l4e 'l = kampioen 1 = kampioen
Futsal 3 5e I 1 = kampioen



selectie. Spelers uit onze eigen opleiding.
Dat een bredere selectie reeds zijn vruchten heeft afgeworpen is te zien aan de resultaten
van de eerste competitiewedstr'tjden van het seizoen 09/10.

DETO 2
DETO 2 heefi een teleurstellend seizoen gedraaid. Degradatie uit de reserve Hoofdklasse
was aan het eind van het seizoen een feit. ln de winterstop kwam Martin Nijstad erbij en
heeft Douwe aangegeven dat hij weer naar Stevo gaat.
Elftalleider blijft Wim Poffers,assistent scheidsrechter blijft Jeroen Kroese en Nicole
Elkerbout blijft veaorgster. Martin Nijstad is ook voor het komende seizoen de trainer van
DETO 2. De resultaten van het seizoen 09/10 zíjn goed. De doelstelling is om zo snel
mogelijk terug te keren naar de reserve Hoofdklasse.

DETO 3
Het seizoen 200&2009 is dit elftalgetraind door Frederik Jaspers Fayer. Hijwerd hierbij
geassisteerd door Guus Hoevenberg. Benno Reekers was elftalleider en Rudi Harmelink
assistent-scheidsrechter. Het 3'kan terug kijken op een geslaagd seizoen, zo werd een
periode gewonnen.
Helaas verloor DETO 3 de nacompetitie wederom door strafschoppen. Bleek het seizoen
ervoor Gramsbergen 2 te sterk, nu was het Bergentheim 2 dat de strafschoppen beter
benutten. Voor komend seizoen horen weleen drietal spelers van DETO 3 bij de selectie van
DETO 2. Pascal Meylof, Jasper Teunis en Rutger Beuving mogen dit jaar hun kwaliteiten
laten zien bij DETO 2.Het contract met Frederik is ook voor komend seizoen verlengd. Guus
gaf aan te stoppen. Assistent-scheidsrechter blijft Rudi Harmelink. Benno Reekers gaf aan
dat hij weer wilde trainen en speelt komend seizoen in DETO 4. Z$n vervanger is Bertus
Kobus, bijvelen wel bekend.

DETO Beloften
Voor het seizoen 08109 werd Guus Hoevenberg bereíd gevonden om de beloften te trainen
en te begeleiden tijdens de wedstrijden voor de BELTONA-beloften competitie welke door
Sparta Enschede georganiseerd wordt. Leiders waren Gerrit Fokke en Herman Plattje en
assistent-scheidsrechter Rudi Harmelink. DETO wist de finale net niet te halen. Ze eindigden
als tweede in de poule achter HHC Hardenberg. Ook voor komend seizoen is Guus
Hoevenberg bereid gevonden om de beloften te trainen en te begeleiden. Leiders blijven
Gerit Fokke en Herman Plattje en assistent-scheidsrechter blijft Rudi Harmelink.

Lagere elftallen
Het seizoen 2009.2009 telde g seniorenelftallen. De trainingen voor de lagere elftallen (4 tJm
9) staan onder leiding van Bertus Webbink. Bertus Webbink blijft ook voor het seizoen 2009-
2010 trainer van de lagere elftallen.
Dit jaar hebben we helaas geen kampioenen kunnen huldigen.

Trainingen
Het 1" elfraltraint 3 x in de week, nl. op maandag, dinsdag en donderdag. Het 2" op dinsdag
en donderdag en het 3" ook op dinsdag en donderdag.
Voor de lagere elftallen is er op dinsdag en donderdag gelegenheid om te trainen.



Masters
Zezijn niet meerweg te denken bijde DETO, de Masters.
De Masters trainen op donderdagavond van 20.30 uur tot 21.30 uur.

Futsal
DETO heeft voor dit seizoen 2008-2009 vier futsal teams ingeschreven. Tot en met oktober
spelen de teams in de Stamper om dan tot half maart uit te wijken naar de sporthal aan de
Sluiskade in Almelo. ln maart komen de teams weer terug in de Stamper. ln de winterstop
moest DETO 4 worden teruggetrokken door gebrek aan spelers, oorzaak studie en
langdurige blessures.

Zowel DETO 2 als DETO 3 z'rjn kampioen geworden. DETO 2 zells voor de tweede maal in
successie.

Dames / Meisjes
Helaas geen dames / meisjes elftallen in seizoen 2008 - 2009.

Fair PIay
Totaal ovezicht gele en rode kaarten.
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ELFTAL GEEL TOTAAL
DETO 1 43 1 44

DETO 2 2A 20
DETO 3 29 3 32
DETO 4 12 1 13

DETO 5 J ?

DETO 6 2 2

DETO 7 3 3

DETO 8 2 2

03/04 o4l05 05/06



DETO 9 4
I 1

DETO A1 4 11

DETO C1 1 1

DETO 1 ZAAL 1 1

123 10 133

JEUGD

Jeugdbestuur:

Voozitter : Genit Oelen
Secretaris : Flip Plasman
Penningmeester : Corne Bal

Wedstrijdsecretaris : HenkHilberink

Jeugdtechnische commissie :

A
B en C-Jeugd
D-Jeugd
E en F-Jeugd
Mini's
Keepers

Vacant
Frans de Vries
Gerlo Hoff
Richard van het Laar
Gerlof Netters
Sibold Schipper

ln het seizoen 2008/2009 is de organisatie opzet waar we in 2006/2007 mee zijn begonnen
doorgezet. ln dit jaar blijkt dat het moeilijker is vrijwílligers te vinden, die samen met ons de
opzet verder door te zetten. We hopen daarom dat zich niet verder door zet, zodat we als
jeugd van DETO niet terugvallen.

Opleidigen

Om met onze jeugd op een hoger niveau te komen, is in het seizoen 2007/2A08 besloten te
beginnen met het opstarten van een opleiding voor onze selectietrainers. Gekozen is hier
voor een opleiding in de \Mel Coerver methode. ln het seizoen 2OOA|2OO9 is er begonnen om
de kennis die de selectietrainers hebben op gedaan, over te brengen op de andere trainers.
Dit via de opzet van "Trainers voor Trainers".
Naast het opleiden van onze trainers, is er ook een start gemaakt om onze jeugd een zo
goed mogelijke opleiding te geven. Enkele voorbeelden hiervan zijn:

Het vastleggen van trainingen per leeftijdscategorie.
(Een goed voorbeeld hiervan is de trainingsavond van de F-League).

De F-League.

Het opleidingssysteem heeft in het seizoen 2007l2OOg zijn vruchten afgeworpen, want na
een lange tijd mochten we weer eens kampioenen verwelkomen. Namelijk D1 en F3 zijn
kampioen geworden, D1 is daardoor gepromoveerd naar de 1e klasse. F3 is na de winterstop



Accommodatie

Er is weer heelwat klaargespeeld door de vele vrijwilligers het afgelopen seizoen.
Dit alles gebeurde met en zonder hulp van onze sponsoren. Laten we hier vooral VUT ploeg
niet vergeten. Deze heren verricht bijzonder veelwerk binnen onze vereniging!

Wat is er zoal gebeurd het afgelopen jaar?
De bestrating tussen veld twee, de kleedkamers en Soweco is helemaal afgewerkt.
De sproei installatie tussen veld twee en drie zijnvoorzien van putjes.
Binnen DETO hebben we de nieuwe tractor in gebruikgenomen, deze wordt ingezet voor het
borstelen van het kunstgras. Er is een veldkast geplaatst voor de verlichting op veld vijf.
Daarnaast zijn er ook twee dug-outs geplaatst met het daarbij behorende straafuerk.
Gelukkig kunnen we melden dat het condensprobleem in de kantine is opgelost. Er zijn

\ . onlangs twee ventilators geplaatst tussen het plafond boven de bar.
De VUT ploeg en vrijwilligers zijn voozien van nieuw gereedschap deze zijn gesponsord
door Loohuis. Handelsonderneming te Geesteren.
Er zijn zeven lichtmast lampen vervangen het afgelopen seizoen. De ventilatieroosters zijn
voozien van veiligheidsglas. De kleedkamer 7,8,9 en 10 zijn geschilderd, hier heeft
schildersbedrijf Aman een bijdrage aan eigendeel afgewerkt bijdrage AMAN
schilderwerken. Er is een nieuw kunstgrasveld gelegd door Leemans, het straatwerk is
aangepast en de boarding is geplaatst door de vutploeg.
De tractor is voorzien van een zandbak. Dit is mede mogelijk gemaakt met bijdrage van
bouwbedrijf J.FOKKE. Onze accommodatie is tevens voozien van buitenmeubilair hier heeft
bouwbed rijf WE BBI N K een bijdrage aangeleverd.
ln de vezorgingsruimte zijn nieuwe kasten geplaatst, tevens is deze ruimte voozien van een
nieuwe kleur. Er zijn kuipstoeltjes geplaatst in kleedkamer 18 tevens is hier een nieuw
plafond geplaatst in de doucheruimte en zijn er ventilatieroosters aangebracht.

Omheining veld í
De oude omheining van het hoofdveld is afgevoerd. Er zijn drie stratenmakers, de vutploeg
en vele vrijwilligers bezig geweest om voor het nieuwe seizoen de omheiníng, het vele

\. straatwerk en reclameborden en dergelijke klaar te krijgen. Laten we vooral niet vergeten te
melden dat de ballenvangers geïntrigeerd zijn in de reclameborden en het hekwerk. Dit alles
is mogelijk gemaakt door een bijdrage van onze sponsoren Almi, Schutmaat, Fokke
Webbink, Bosch, Raab Karcher!Allen Hartelijk dank! Er zijn 4 lichtmasten op veld 5
geplaatst. De Bult Shop is tussendoor ook nog gerealiseerd en een opslagruimte voor
kleding en ballenruimte in kleedkamer 8 ook.

Verbouwing Kantine en bestuurskamer
De kantine is voozien van een nieuwe bar, vloer en het plafond is vernieuwd. We
beschikken over een (gedeeltelijk) nieuw meubilair. Dezelfde facelift heeft plaatsgevonden in
de bestuurskamer. Deze is voozien van een nieuwe bar, vloer, plafond, wanden en volledig
nieuw meubilair. Daarnaast is de ruimte met een aantal meters vergroot. De totale ruimte is
nu ongeveer 125 m2. een groot deel hiervan is gesponsord. Hiervoor is een bord
opgehangen in de sponsorruimte.

Namens het bestuur van DETO hartelijk bedankt voor het afgelopen seizoen!



FINANCIËN

Hiervoor wordt verwezen naar het afzonderlijke financieel verslag.

SPONSORCOMMISSIE DETO

De sponsorcommissie heeft het afgelopen seizoen een behoorlijk aantalwijzigingen
ondergaan. Guus Tijhof en Hans van het Laar hebben plaatsgemaakt voor een jongere
generatíe bestaande uit; GÍjs Hagedoorn en Maurits ten Hove. Daarnaast ís Corné van het
Laar als voozitter van de commissie vervangen door Ton Plegt. Van het Laar maakt als lid
nog wel deel uit van het bestuur.
Ook waren er veel mutaties onder de sponsoren van de 107 leden bij het begin van het
seizoen zegden maar liefst 11 leden hun lidmaatschap (o.a. vanwege de gevolgen van de
economische crisis) op. De komst van 18 nieuwe sponsoren bevestigd de toegevoegde
waarde die de Business Club DETO levert. Het ledental is hiermee op 114 gekomen.

De BCD had de
2 oktober 2008

15 november 2008
26 februari 2009
09 mei 2009

15 juni 2009

volgende activiteiten georganiseerd;
Bedrijfsbezoek naar een steen fabriek en bezoek van de
skibaan in lAfrjchen
Bezoek wedstrijd DETO-Dos'37 met randgebeuren
BCD Borrel bij Koebrugge
Samen met de businessclub van SVZWvoor de wedstrijd

DETO-SVZW
Bedrijfsbezoek Wigger Van het Laar Gerechtsdeururaarders
i.c.m. ROC Twente

Ook werd op 5,6 en 7 mei deelgenomen aan een beurs in de Evenementenhal Hardenberg,
waar de BCD op het Twenterandplein veftegenwoordigd was.

COMMUNICATIE COMMISSIE

De communicatie commissie bestaat uit Renate Eggengoor, Hans Kobes, Corné van het
Laar en Flip Plasman. Voor sommige activiteiten wordt de commissie aangevuld door
mensen van de supp.vereniging. De commissie vergadert elke maand, voornamelijk om de
Nieuwsbrief te organiseren, Daarnaast valt de gehele lnterne en Externe Communicatie
onder deze commissie. lnternetsite, programma boekje DETO Thuis, Seizoenboekje en wat
er spontaan langs komt. Tevens is deze commissie verantwoordelijk voor het organiseren
van diverse ledeninformatieavonden.
De commissie is naast alle genoemde zaken bezig om DETO een structurele plaats in de
weekkranten te geven. De commissie blijft gebaat bij signalen en input uit de gehele
vereniging, schroom dus niet om één van de mensen te informeren als er nieuws is!



voortgekomen uit de F-League, waardoor hlijkt dat we ook daar op de goede weg zijn. Mede

door de goede resultaten van ons 81, hebben we bij de KNVB een verzoek ingediend voor
het seizoen 2009/2010 te rnogen spelen in de 1" klasse. Dit vezoek is ingewilligd"



6'oc,NIoeoN
!,
cD

=o-,
ol-
IIJo
E
(E
l-
.9
F
r§
E')t-
o



Jj1iirrrl

u#rqry, i v ï rrr.,? i ?t rltTi8ë Qt .,rr traH
i I i,W, , A i i'_; _,',-+'_J' +'
; t?f4r!e,'-rltïi,rlTn\lll i\1 r 1ö--'ïrl\*"\l,."-\, i i ,

-\-. ,1! _ irr §"rlrlaklrcÍb.rtr:nrf=ff>r-f] -r- -j ---*






